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- 

Bij brief van 22 augustus 2017, ingekomen op 23 augustus 2017, heeft u 

namens de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennisgenomen van het artikel: “Veel vragen Brabants beleid 
nog onbeantwoord¹” van de website van De Boerderij? 
Antwoord: Ja 

 

2. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat het beleid van de “transitie 
duurzame veehouderij” veel te haastig en ondoordacht is ingevoerd? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, provinciale staten hebben hiertoe besloten, mede op basis van 

de ex-ante effecten onderzoeken naar de vermindering van ammoniakemissie en 

economische gevolgen en beraadslagingen in provinciale staten. 

 

3. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat het schandelijk is dat Brabantse 
veehouders zich nog geen raad weten met het nieuwe beleid? Zo ja, op welke 
manier gaat GS de communicatie richting de agrarische sector verbeteren? Zo 
nee, waarom niet? 
Antwoord: GS delen deze mening niet.  We hebben in de week na de 

besluitvorming gecommuniceerd naar adviseurs, gemeenten en 

omgevingsdiensten. 

 

 

4. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat doordat er nu nog geen 
stalderingsloket is, sommige veehouders die nu al verder willen voor problemen 
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komen te staan? Zo ja, welke oplossing gaat GS voor deze groep aandragen? 
Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, het stalderingsloket is vanaf 15 juli bereikbaar. Vanaf die 

datum vindt een marktoriëntatie plaats en wordt gewerkt aan de volgende fase 

waarin ook daadwerkelijk transacties plaats kunnen vinden. GS zijn bekend met 

enkele gevallen waarin sprake is van urgentie. We zijn in gesprek daarover. 

 

5. Deelt GS de mening van de PVV-fractie dat GS de schade voor boeren moet 
vergoeden, als ze door het ontbreken van het stalderingsloket niet kunnen 
uitbreiden? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee, de inspanningen van GS zijn er op gericht om deze 

ondernemers zo snel mogelijk van dienst te kunnen zijn door de staldering van 

start te kunnen laten gaan. De inspanningen zijn niet gericht op het opstellen van 

een schadevergoedingsregeling. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


